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Referat af bestyrelsesmøde i Langå Borgerforening torsdag d. 11. JAN 2024 kl. 

19.00 hos Niels Jørgen Pedersen, Brorsonsvej 11, Langå 

 
Til stede på mødet var Kaj Jørgensen (KJ), Knud Erik Christensen (KEC), Birthe Nielsen (BN), 

Robert Bach (RB) og Niels Jørgen Pedersen (NJP) 

 

 

 

Følgende dagsorden behandles: 

 

1: Meddelelser fra formanden 

 

2: Bemærkninger til referat fra bestyrelsesmøde d. 24. OKT 2023  

 

3: Orientering ved kassereren 

 

4: Skovlyst 

 

5: Arrangementer 

 

6: Scrapbog 

 

7: Næste møde 

 

8: Eventuelt 

 

 

 

 



 
 

Ad pkt. 1: 

 

KJ havde ikke noget til punktet – kommer under pkt. 4 Skovlyst 

 

 

Ad pkt. 2: 

 

Referat fra bestyrelsesmøde d. 24. OKT 2023 godkendt. 

 

 

Ad pkt. 3: 

 

KEC fremlagde regnskabet for 2023, der udviste et overskud på kr. 2.312,09, hvilket til dels 

skyldes en indtægt på kr. 1.648,- efter opgørelse i forbindelse med tidligere arrangementer ved åen 

sammen med Langå Bådelaug. 

 

Flagfonden er kommet ud af året med et underskud på kr. 6.900,-, men har dog stadig en 

saldo/indestående på kr. 29.853,21 

 

Regnskabet afventer nu godkendelse af vore dygtige revisorer. 

 

I øvrigt er der en del medlemmer, der ikke har indbetalt kontingent, men vi afventer og ser tiden 

an. 

 

 

Ad pkt. 4: 

 

KJ oplyste at skovgruppen var begyndt udtynding i skoven.  

Man var begyndt udtyndingen i hjørnet ved Enghavevej, hvilket havde givet anledning til 

indsigelser fra beboere på vejen, idet man mente bevoksningen blev for tynd.  

Man har i stedet for flyttet udtyndingen til den modsatte side af skoven. 

 

Der har ikke været noget stormfald i skoven, men et enkelt egetræ måtte dog miste en gren. 

 

Der er ikke hørt mere vedr. vedligeholdelse af vejen ved campingpladsen. 

 

KEC henledte opmærksomheden på det træstativ, der står ved pramdrageren med navne på 

sponsorer, idet det hænger i laser og ikke ser godt ud. 

 

KJ taler med Langå Bådelaug om at få det fjernet. 

 

 

 

 



 
 

Ad pkt. 5: 

 

Generalforsamling er kommende arrangement: 

 

Arbejdsfordeling ved arrangementet: 

 

KJ byder velkommen – medbringer fanen – stemmesedler – dirigentklokke og evt. sangbøger. 

 

KEC forsøger at få Axel Søgård som dirigent. 

Han sørger endvidere for drikkevarer. 

 

BN sørger for fyrfadslys – tallerkener/bestik – indhenter tilbud på forplejning 

 

KJ gennemgik i grove træk sin beretning til generalforsamlingen – ingen bemærkninger til dette. 

 

Bestyrelsen møder kl. 18.00 forud for generalforsamlingen til opstilling/klargøring. 
 

Kommende arrangementer fastlægges efter generalforsamlingen. 

 

Ad pkt. 6: 

 

Scrapbogen lå til gennemsyn 

 

 

Ad pkt. 7: 

 

Næste møde bliver umiddelbart før generalforsamlingen, hvor bestyrelsen møder 

kl. 18.00. 
 

 

Ad pkt. 8: 

 

Ingen indlæg til dette punkt. 

 

 

 

Niels Jørgen Pedersen 

Sekretær 

 

 

 

 

 



 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

                                                      
 

 

 


